
Referat fra årsmøte i Tottenhams Venner 2017-08-19 

Møtet satt 19.39. 

Til stede: Leder Vidar Edell (VE), nestleder Leif Konrad Borsheim (LKB), styremedlemmene 
Bjørnar Fagerhøi (BF), Bjørnar Holmem (BH), Kev Robin Kristoffersen (KRK), Marius Solberg 
Anfinsen (MSA) og ca. 30 medlemmer. 

1. Konstituering
VE ble valgt til dirigent ved akklamasjon. BH ble valgt til referent ved akklamasjon. LKB ble 
valg til å undertegne årsmøteprotokollen sammen med dirigenten.

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden.
Innkalling og dagsorden ble godkjent ved akklamasjon. 

3. Styrets årsberetning.
Styret la fram sin årsberetning. De enkelte styremedlemmene presenterte årsberetning for sine 
respektive virkeområder. 

Årsberetningen ble godkjent ved akklamasjon. 

4. Regnskap 2016/17
Styret ved kasserer la fram regnskapet. Regnskapet ble godkjent ved akklamasjon. 

5. Budsjett 2017/18
Styret ved kasserer la fram forslag til budsjett. Styrets forslag til budsjett ble vedtatt ved 
akklamasjon. 

6. Innkomne saker
Styrets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt uten endringer. 

Vedtektenes §14, underpunkt 6 B lyder nå: 

4 - 6 - fire til seks - styremedlemmer. 

Leder, nestleder og styremedlemmer velges for to år. Leder og to eller tre styremedlemmer 
velges det ene året, mens nestleder og de to eller tre siste styremedlemmer velges det påføl-
gende år. 

Vedtektenes § 14, underpunkt 6 D lyder nå: 

Valgkomité på tre til fem personer etter årsmøtets vedtak. De eksterne valgkomitemedlem-
mene velges for 2 år, mens styret utpeker sine representanter årlig. 

7. Valg.

7 a. Valg av nestleder
LKB stilte til valg. LKB ble valgt ved akklamasjon. 

7 b. Valg av to styremedlemmer  
BF, BH og Stig Ottar Engeskaug (SOE) stilte til valg. BH anbefalte årsmøtet å følge valgkomiteens 
innstilling og velge BF og SOE som styremedlemmer. Ingen medlemmer krevde skriftlig 
avstemning. BF og SOE ble valgt ved akklamasjon. 



8. Eventuelt
Tom Njaa Eriksen stilte spørsmål om supporterklubbens overskudd blir investert og om 
kontingenten eventuelt skal settes ned. BF forklarte at om kontingenten settes ned til 250 kroner per 
sesong, kan det fort bli et underskudd av det. 

Nils Erstad ønsket et medlemskap for barn. Han roste også supporterklubbens podcast. Men han 
synes den tekniske kvaliteten på lyden er dårlig og ønsker at dette gjøres bedre. 

Årsmøtet bemerket ved flere anledninger at supporterklubben drives godt. 

Underveis i årsmøtet ble trofeet for årets supporter delt ut til Rune Westbye. 

Møtet hevet 2058. 

_________________________________ 
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Møteleder 

_________________________________ 
Leif Konrad Borsheim
Medundertegner


